

Title (en)

Boot comprising a bottom part and a top part

Title (de)

Schuh, der einen flachen und einen hohen Teil umfasst

Title (fr)

Chaussure comportant une portion basse et une portion haute

Publication

**EP 2082658 A1 20090729 (FR)**

Application

**EP 09000271 A 20090112**

Priority

FR 0800372 A 20080124

Abstract (en)

The shoe i.e. cross-country skiing boot (1), has a rod (3) comprising a bottom portion (10) surrounding a foot of a user, and a collar (13), which partly extends at level of a top portion (11) of the rod, where the shoe extends in height from an outsole (2) to an upper end (12). The collar is connected to the rod by a transversal articulation axis (23). An elastic unit (30) is arranged opposite to an inclination of the collar towards a heel (4). A removable integration unit integrates the elastic unit with the rod, where articulations of the collar and the integration unit are coaxial.

Abstract (fr)

Chaussure (1) comprenant une semelle (2) et une tige (3), la chaussure (1) s'étendant en longueur depuis un talon (4) jusqu'à une extrémité avant (5), en largeur entre une partie latérale (6) et une partie médiale (7), et en hauteur depuis la semelle (2) jusqu'à une extrémité supérieure (12), la tige (3) comprenant une portion basse (10), une portion haute (11), et un collier (13) qui s'étend en partie au moins au niveau de la portion haute (11), le collier (13) étant relié au reste de la tige (3) par une articulation transversale, la chaussure (1) comprenant un moyen élastique (36) qui s'oppose à une inclinaison du collier vers le talon. La chaussure (1) comprend des moyens de solidarisation amovible du moyen élastique (30) au reste de la tige (3).

IPC 8 full level

**A43B 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 5/0411** (2013.01); **A43B 5/0464** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 6047975 A 20000411 - BENOIT LOUIS [FR], et al
- [X] EP 0596281 A1 19940511 - SALOMON SA [FR]
- [A] EP 0829208 A1 19980318 - SALOMON SA [FR]

Cited by

CN112586835A; US11910867B2; US11304477B2; US11464287B2; US11700916B2; US11484095B2; US11612216B2; US11707111B2; US11707112B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2082658 A1 20090729; EP 2082658 B1 20170104;** FR 2926703 A1 20090731; FR 2926703 B1 20100226

DOCDB simple family (application)

**EP 09000271 A 20090112;** FR 0800372 A 20080124